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Proč variabilní složka 
mzdy nefunguje?

Co nového je v oblasti benefitů?

otásseii,
na které
Medáme
¥ TOMTO

ODPOVĚDI

Proč je důležité 
odborné vzdělávání?

Jaký je nový performance 
management v Air Bank?

Jak se naučit 
koncepčně myslet?

Ze zákulisí
e pravda, že člověk by měl žít přítomným okamžikem. 
Budoucností žijí jen snílci a lidé nepraktičtí, říká se. 
Zkusme se ale na svět občas podívat očima malých 

dětí, které se vlastně stále na něco těší. A často se, vlastně 
překvapivě, těší i na získání nějaké odpovědnosti, nové do
vednosti, nového začátku. Až budu velký a budu chodit do 
školy, nemohou se dočkat předškoláci.

Děti se zkrátka těší, a to těšení vyplňují různými přípra
vami. To může být velmi dobrá inspirace i pro ty, kteří pra
cují v personalistice. Těšení, zvědavost, plánování a dobrá 
příprava. To už zní jako docela solidní základ pro příští rok!

Jaký bude? Nevíme, ale přesto se na něj těšme! I tak by
chom ale měli zůstat realisté. Profesor Jim Parry, velmi za
jímavá osobnost akademického světa, který v sobě spojuje
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Červenková

profesionálního fotbalistu a filosofa - a takových po světě 
tak říkajíc moc neběhá - ukazuje, jak důležité je v součas
né době přemýšlení. Jasné, bystré a nezatížené přemýšle
ní o světě kolem. Když podlehneme myšlence, že všechny 
naše problémy může odmazat nějaké jednoduché, radikál
ní řešení, následky bývají fatální.

Jim je občanem Spojeného království, ale aktuálně žije 
a pracuje v Praze a byl jedním z hlavních řečníků na naší 
nedávné Světové laboratoři lídrů. Z Prahy se dívá na to, jak 
jeho krajané odhlasovali vystoupení z Evropské unie, jak 
i občané jiných států stále častěji volí zdánlivě jednodu
chou cestu. V době, kdy se nepohodlné, kritické myšlenky 
označují jako fake news, je bystrá mysl jedinou možností, 
jak ta skutečná řešení nacházet.
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